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Krátce z města
§Firma AZ Consult provedla zkoušky 
na hutnění před pokládkou nových 
potahů v ulicích Nerudova, Čapkova    
a Žižkova a dopadly dobře.

 I v tomto roce se budou na parkovišti 
pod zámeckou zahradou konat prodejní 
trhy. Vracet se tam budou pravidelně 
vždy jednou za měsíc. 

Rada města souhlasí s realizací 
projektu Umění bez hranic, jehož 
nositelem bude Základní škola              
a Mateřská škola Benešov nad 
Ploučnicí a projekt bude hrazen            
z rezervního fondu této příspěvkové 
organizace. 

Obsazení školské rady se změnilo. 
Svého mandátu člena školské rady se 
písemně vzdala paní Jitka Kalabisová. 
Na její místo nastupuje v souladu            
s výsledky voleb paní Radomíra 
Vrabcová.

§

§

§

S novým rokem vždy přichází rekapitulace Celkového zateplení včetně výměny oken, rekonstrukce sklepních kójí v půdním 
toho předchozího a my jsme se protentokrát rekonstrukce otopné soustavy a zateplení prostoru objektu A a chodby ve III. NP 
rozhodli vám zopakovat, jaké investiční akce obvodového pláště se během loňska dočkala objektu A. Předpokládané náklady pro 
v našem městě během roku 2008 proběhly. budova školní jídelny. Ještě je nutné zde dokončení těchto prací jsou cca 100 tisíc 
Bylo jich požehnaně a mezi největší dořešit výměnu sklepních oken. „Novotou korun. Z drobnějších investičních akcí 
bezesporu patřilo dokončení rekonstrukce září také rozlučková místnost hřbitovní kaple. minulého roku lze jmenovat například 
městského kina a také zahájení centrálního Těsně před koncem roku jsme ještě stihli osazení dopravních značek u samoobsluhy na 
odkanalizování města. „Kino je plně  u pr av it  p řís tu po vé  s ch o di ště a na rok 2009 sídlišti, opravu lávky v Alšově ulici, doplnění 
v provozu, v tomto roce je nutné dokončit jsme Ministerstvo kultury České republiky houpaček a laviček na sídlišti, úpravy 
pouze úpravy suterénu, šaten a vstupu. požádali o dotaci na opravu venkovní fasády, chodníků a nájezdu u koupaliště na most přes 
Kanalizaci jako investor provádí SVS a.s. terénní úpravy a opravu stávajícího kovového Ploučnici, výstavba nových chodníků u školy 
Teplice, město pouze vypracovává projekty zábradlí. V současné době necháváme a stravovny, oprava kanalizace a kana-
přípojek od hranice pozemku. Kanalizace je zpracovat restaurátorský záměr,“ doplnil lizačních vpustí v ulici Opletalova.

                                                            (ah)již provedena v ulicích Žižkova, Pod Ostrým, Lekner. Dokončeny byly také byty                 
Čapkova a Nerudova. V dalších ulicích se v Nerudově ulici. Zkolaudováno bylo            
pracuje,“ uvedl místostarosta Radek Lekner. v objektech A a B celkem 14 bytů. Zbývá jen 

Havárii vodovodního řadu řešili 7. a 8. Čsl. Armády, Dvořákova, Krátká, Kostelní, 
ledna v Benešově nad Ploučnicí. Příčinou Wolkerova, Zámecká a část ul. Palackého). 
havárie byl s největší pravděpodobností Havárie se stala ve středu přibližně kolem    
vysoký mráz. Bez vody se tak na několik 17. hodiny, na jejím odstranění se začalo 
hodin ocitlo hned několik ulic (B. Němcové, pracovat druhý den. Náhradní zásobování 
Příčná, Žižkova, Pod Ostrým, Příkrá, Alšova, nebylo z důvodu zamrzlé cisterny zajištěno. 
Husova, Smetanova, Novina, Divišova,                        (ah)

Ohlédnutí za investičními akcemi loňského roku

Havárie vodovodního řadu

objektů byla střecha objektu č. p. 602             
v Cihelní ulici, druhý pak hřbitovní kaple        
v ulici Wolkerova. „Střecha prvního z objektů 
byla v havarijním stavu. Prošla tedy 
rekonstrukcí, kdy bylo nejprve nutné 
odstranit stávající falcovou krytinu, krovy        
i bednění, demontovat části hromosvodů, 
lemování zdi, okapních háků a žlabů a poté 
namontovat nové trámové konstrukce            
a oplechované okapnice, závětrné plechy          
a ventilační nástavce, položit lepenku a zpět 
osadit hromosvody a žlaby,“ popsal 
místostarosta Radek Lekner. U hřbitovní 
k a p l e  s e  p r o v á d ě l a  r e k o n s t r u k c e  

objednána jsou nová svítidla, osadíme je Odbor správy majetku města provedl elektroinstalace, oprava střechy a vnitřních 
ihned po dodání výrobcem,“ doplnil během prosince kontrolu na objektech  o m íte k  be n áts ký m  štukem. „Dodatečně jsme 
místostarosta. v majetku města. Prvním z kontrolovaných se domluvili ještě na přesklení okna v kopuli, 

                                                            (ah)

Odbor zkontroloval rekonstrukci střechy a kaple

Foto: Radek Lekner 
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Zpráva o činnosti MP za rok 2008
V roce 2008 hlídky MP zasahovaly celkem delných kontrolách výherních hracich 

u 18 případů potyček, ať už slovních  a ut om a tů , s e  slu ž ba m i města při zajišťování 
či fyzických, z toho v restauračních pravidelných akcí jako je Slunovrat, 
zařízeních jich bylo 13, na veřejných cyklistické závody, Svatováclavský 
prostransvích 2 a ve 3 případech jsme řešili jarmark,lampionový průvod, rozsvícení 
domácí násilí. Bylo odchyceno 11 psů. 6 psů vánočního stromu. Na těchto akcích 
bylo umístěno v útulku a 5 se jich podařilo zajišťujeme bezpečnot osob a veřejný 
vrátit majitelům. pořádek. Také spolupracujeme s finančním 

Z komunikací bylo odstraněno 5 vraků, úřadem jako doprovod při exekucích. Dále      
ztoho 4 na základě domluvy majiteli a 3   s   p ro ti drogovým útvarem při kontrolách 
na písemnou výzvu. V současné době se   d om  ů  a bytů, které provádějí i na základě 
na katastru města nacházejí ještě 1 vrak   in fo r m a cí   zjištěných našimi hlídkami. 
u kterého běží lhůta na jeho odstranění. Bylo Provádíme rovněž doručování obsílek pro 
řešeno 118 přestupků v různých oblastech MěÚ a soud. Jezdíme jako doprovod při 
(doprava, rušení nočního klidu, znečištění převozu peněz pro MěÚ. Spolupracujeme 
veřejného prostranství atd.), z toho 48 rovněž se základní školou při řešení problémů 
přestupků bylo řešeno blokovou pokutou. se záškoláctvím. V jednom případě jsme na 
Provádíme namátkové kontroly restauračních žádost lékaře provedli dohled při převozu 
zařízení ohledně konzumace alkoholu a hraní psychycky nemocné osoby do psychiatrické 
na výherních automatech osobami mladšími léčebny.
18ti let. K těmto kontrolám je používán I nadále probíhá dobrá spolupráce              
dogitální detektor alkohou. s místním oddělením policie ČR i s operačním 

V roce 2007 jsme zadrželi 5 pachatelů střediskem PČR Děčín. Využíváme toto 
trestné činnosti. zejména k lustraci podezřelých osob              

a vozidel. Začali jsme roněž spolupracovat při V nočních hodinách provádíme kontroly 
měření rychlosti ve městě. V ranních podezřelých osob a vozidel. Vroce 2008       
hodinách také pokračuje preventivní dohled to bylo 178 osob a 52 vozidel. Tyto kontroly 
při příjezdu žáků základní školy. Poté působí jednak preventivně a také se při 
provádíme obchůzku zámeckým parkem       zpětném zjištění případného trestného činu 
a k budovám školy, jednak abychom omezili může mezi těmito osobami nacházet pachatel. 
znečíšťování veřejných prostranství dětmi, Dále také provádíme fyzické namátkové 
ale také abychom předešli styku dětí                kontroly objektů. V současné době je na náš 
s kriminálně závadovými osobami. Kontrola mobilní telefon napojeno 6 poplašných 
zámeckého parku, okolí kostela, parku pod zařízení v objektech. Letos bylo provedeno    
kostelem a parku pod školou, se provádí         9 výjezdů na signál. V jednom případě se 
i ve večerních hodinách. V souvislosti s naší jednalo o napadení objektu benzinové čerpací 
činností je třeba říci, že MP disponuje čtyřmi stanice. Ostatní poplachy byly plané.
strážníky a v tomto počtu není možné zajistit Dále provádíme zejména mimo letní 
nepřetržitý dohled ve městě. Pracovní doba je sezónu kontroly zahrádkářské kolonie 
taková, že hlídka slouží 2 dny za sebou ranní abychom předcházeli případné trestné 
směnu, poté odpoledne volno a následuje činnosti. Střídavě s PČR dohlížíme na 
noční směna a pak 2 dny volno. Ale i mimo benzinovou čerpací stanici před zavírací 
pracovní dobu, včetně sobot, nedělí a svátků, dobou, protože právě v tuto dobu dochází 
je hlídka na telefonu a podle situace provede nejčastěji k přepadením.
výjezd, nebo přivolá PČR, případně jiný Namátkově provádíme pěší hlídky            
orgán kompetentní řešit danou situaci.v různých časech a střídavě v různých částech 

                     Václav Červenka, velitel MPměsta. Provádíme šetření pro matriku 
ohledně žádostí na zrušení trvalého pobytu. 
Spolupracujeme se sociálním odborem jako 
doprovod při šetřeních u problémových 
klientů, se stavebním odborem a odborem     
ŽP co se týče dopravního značení, stavu 
komunikací, uzavírek a kontroly černých 
skládek, s finančním odborem při pravi-

O tom, jak využít objekt „C“ v Nerudově celého objektu fyzické či právnické osobě.   
ulici, kde se plánuje vybudování tzv. Se- „V případě, že by zastupitelstvo rozhodlo       
niorského bydlení, se před koncem roku radili o této variantě, bylo by nutné vypracovat 
benešovští zastupitelé. „Pro tento záměr je již nový položkový rozpočet a přesně určit ceny 
nějaký čas  zpracována projektová stavebních prací, ze kterých pak bude 
dokumentace, ale do dnešního dne nebyl vycházet náklad na 1m2 obytné plochy,“ 
vyhlášen žádný vhodný dotační titul,  d op ln il  m íst os ta ro sta .
ze kterého by bylo možné čerpat finanční Zastupitelstvo se na svém posledním 
prostředky pro realizaci. Proto nyní odbor zasedání rozhodlo pro variantu číslo jedna. 
výstavby a životního prostředí přišel se třemi Tedy vyčkat na vypsání dotačního titulu         
návrhy, jak s objektem naložit,“ uvedl a žádat o dotace na tento projekt. Jasněji by     
místostarosta Radek Lekner. První možností v této oblasti mohlo mít už během druhého 
je zachování původních plánů a stále čekat    čtvrtletí tohoto roku. 
na vhodnou dotaci, druhou pak přestavba                                                              (ah) 
objektu na byty k prodeji, třetí pak prodej 

Zákaz řízení motorových vozidel
Dne 28.11.2008, ve 23.20 hodin byl 

podezřelý V.H. zastaven a kontrolován 
hlídkou DI Děčín při řízení motorového 
vozidla v obci Dolní Habartice. Následnou 
lustrací bylo zjištěno, že řidič má OS Děčín 
vysloven zákaz řízení motorových vozidel    
na dobu 24 měsíců a není ani vlastníkem 
žádného řidičského oprávnění. Ve věci byly 
zahájeny úkony zkráceného přípravného 
řízení dle § 179a) tr. řádu a řidiči bylo sděleno 
podezření ze spáchání TČ.

NP krádež telefonního automatu
NP v době od 26.11.2008, do 01.12.2008 

11:30 hod., odcizil v obci Františkov nad 
Ploučnicí ze zde umístěné telefonní budky 
automat modré barvy, čímž poškozené 
společnosti Telefonica 02 CR způsobil před-
běžnou škodu ve výši 10.000,-Kč.                
Po pachateli Policie pátrá.

Řízení bez řidičského oprávnění
Dne 15.12.2008, v 10.50 hodin byl 

podezřelý J.N. zastaven a kontrolován 
hlídkou OOP BEN při řízení motorového 
vozidla v obci Dolní Habartice. Následnou 
lustrací bylo zjištěno, že řidič není držitelem 
řidičského oprávnění. Ve věci byly zahájeny 
úkony zkráceného přípravného řízení          
dle § 179a) tr. řádu a řidiči bylo sděleno 
podezření ze spáchání TČ.

Zneužití osobních údajů a podvod
NP v době od 15.12. 2008 do 17.12. 2008 

zneužil osobní údaje poškozené tím, že bez 
jejího vědomí převedl vozidlo zn: Škoda,      
na její osobu. K převodu vozidla došlo dne 
15.12. 2008 na MÚ Nový Bor - odbor 
dopravy. Po pachateli policisté pátrají.

Vloupání do stodoly ve Verneřicích
NP se v době od 16.11.2008 18:30 hod.,    

do 30.11.2008 09:00 hod., vloupal do zděné 
stodoly, která je součástí RCH ve Verneřicích 
- Loučkách. Pachatel přeštípl visací zámek na 
dřevěných vratech stodoly a z této následně 
odcizil stavební míchačku, stavební kolečko, 
a další nářadí, čímž poškozenému způsobil 
celkovou škodu ve výši 9.000,-Kč.              
Po pachateli Policie pátrá.

                         npor. Bc. Martin Zelenický
                                  vedoucí oddělení

Z bloku Policie ČR

Teploty pod bodem mrazu působí v těchto 
dnech pravděpodobně největší starosti lidem 
bez domova. Bez pevné střechy nad hlavou 
žije i Jiří Štarman, který se ve středu 7. ledna 
po kratší pauze opět objevil v Benešově.     
Bez bot, jen v ponožkách obalených nákupní 
taškou se potuloval po městě v neutěšeném 
stavu. Za péči, kterou mu věnovaly, patří dík 
paní Tulachové a pracovnicím městského 
úřadu paní Tojmarové a Čvančarové.             
S omrzlinami na nohou byl předán 
zdravotnické službě a převezen k ošetření     
do nemocnice v Děčíně.

     (rl)

Velké mrazy si vybraly svou daňSeniorské bydlení čeká na vypsání dotace
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Zastupitelstvo města Benešov města Benešov nad Ploučnicí,   pr ostoru, (viz ustanovení § 34, předpisy.
nad Ploučnicí svým usnesením na kterých se zakazuje požívat zákona č. 128/2000 Sb., o obcích, b)veřejná prostranství po dobu 
č.137/2008 ze dne 03. 12. 2008 alkoholické nápoje a tím přispět v platném znění). konání sportovních a kulturních 
vydává, v souladu s ustanovením k udržení dobrých mravů             akcí, pořádaných v souladu            
§10 písm.a) a § 84 odst.2 a výchově dětí a mládeže           s příslušnými právními předpisy.Článek 3
písm.h),zákona č. 128/2000 ke zdravému životnímu stylu. Porušování zákazu dle odst. 1, Zákaz požívání alkoholických 
Sb.,o obcích, v platném znění b u d e  p o s u z o v á n o  p o d l e  nápojů na veřejném prostranství
tuto obecně závaznou vyhlášku Článek 2 ustanovení § 46 odst.2, zákona    1 .Zakazuje se požívání  
(dále jen ,,vyhláška“): č. 200/1990 Sb.,o přestupcích ,   Vymezení pojmů alkoholických nápojů na vyme-

v platném znění.Veřejným prostranstvím jsou zených místech, která jsou 
Článek 1 v š e c h n a  m í s t a  s l o u ž í c í   u ve de na  v  p říl oz e t ét o v yh lá šk y.
Úvodní ustanovení k obecnému užívání, přístupná Článek 42. Zákaz požívání alko-
Účelem této vyhlášky je,  k až d ém u   be z omezení jako holických nápojů podle odst. 1 se Účinnost

v rámci zabezpečení místních náměstí, ulice, tržiště, chodníky,     nevztahuje na: Ta t o  v y h l á š k a  n a b ý v á  
záležitostí na úseku veřejného veřejná zeleň, parky, sportoviště, a) prostory restauračních účinnosti dne 01. 01. 2009.
pořádku,vymezit některá místa dětské koutky a další a to bez předzahrádek, provozovaných    
veřejného prostranství na území ohledu na vlastnictví k tomuto v souladu s příslušnými právními 

RaM po projednání schválila: 2008 na uspořádání vánočního pojištění majetku města s Českou úkoly :570/07 - ZS - prezentace 
-  p r o g r a m  j e d n á n í  R a M  volejbalového turnaje. /5/ pojišťovnou a.s. /5/ podnikatelů - úkol trvalý, 525/07 
10.12.2008  /5/ - uzavření smlouvy o nájmu - nákup zařizovacích předmětů  - SLM + právník města - smlouvy 
- návrhovou komisi ve složení:   hrobových míst č. P II/305  / z  V H P /  pr o  kulturní akce s f. Slovanka - trvá, 236/08-VŽP 
p. Franclová,p.Myšíková  /5/. a č. p. V /17 s Vladislavem pořádané městem ve výši radar - zpráva v příloze - trvá, 
- uzavření smlouvy o dílo  H o re hl eď e m .  S ml ouva bude 25.000,- Kč.  /5/ 314/08 - odb. VŽP - chodník 
o  z a j i š ť o v á n í  č i n n o s t i  uzavřena na dobu určitou  -  n áv rh  u sn es en í z jednání RaM ul.Českolipská - splněno, 323/08 
/kanalizační přípojky/- viz 10 let. /5/ 10.12.2008 /5/ - odb. VŽP - prořez lípy              
p ř í loha  s  Ing .Richa rdem - uzavření smlouvy o nájmu f. RAVEL - splněno, 333/08 - 
Kulíkem. /5/ hrobového místa č. 23/L III  R a M  p o p r oj ed nání ukládá: odb. VŽP  - dohoda s f. RAVEL - 
- rozpočtové opatření č. 13. /5/ s Jiřím Hnátkem. Smlouva bude - odb. VŽP připravit starostovi splněno - v jednání, 339/08 - odb. 
- rozpočtové opatření č. 14. /5/ uzavřena na dobu určitou  p o dk la d y  -   % poškození  VŽP - smlouvy s Ing. Kulíkem -  
- dodatek č. 1 ke smlouvě o dílo 10 let. /5/ komunikací výkopy kanalizace splněno, 348/08 - odb. VŽP - 
ze dne 25.4.2008 s firmou - uzavření smlouvy o nájmu ul. Nerudova, Čapkova. koncepce výsadby a obnovy 
Uniprojekt – Jiří Bräuer, Děčín   s c h ránky kolumbária č. 149  -   od b .  V ŽP oslovit firmy zeleně ve městě / I.etapa Sídliště 
- kanalizační přípojky - centrální s Hanou Bezdíčkovou. Smlouva zabývající se návrhy koncepcí /-trvá, 372/08 - SM - úkol trvalý, 
odkanalizování města. /5/ bude uzavřena na dobu určitou ozelenění měst – řešení zeleně 373/08 - SM - výstavba RD -  
- vyplacení mimořádné odměny 10 let. /5/ města Benešov nd Ploučnicí trvá, 377/08 - starosta - splněno, 
pro ředitelku ZŠ a MŠ Benešov - uzavření smlouvy o nájmu /I.etapa Sídliště/ - vedoucí ŠJ   37 8/08 - splněno, 386/08 - HS  -
nad Ploučnicí Mgr. Dagmar hrobového místa č. P II/ 384   do   j e dn ání RaM 7.1.2009 splněno, 392/08 - splněno, 
Tesarčíkovou za zpracování s Karlem Koubou. Smlouva bude předložit RaM rozpočet opravy 393/08 - splněno, 400/08 - 
projektových dokumentací  u za v ře na na dobu určitou  c hl ap ec ký ch  W C  ve ŠJ Benešov splněno.
pro dotační žádosti z Fondu 10 let. /5/ n.Pl. - doplněnou zprávu vedoucí ŠJ  
soudržnosti. Odměna bude -  v ý s t a v b u  c y k l o s t e z k y  - odboru VŽP oslovit firmy  p .  I .I. K ol ář ové o činnosti            
vyplacena ze mzdového fondu "Ploučnice"  za předpokladu,  k   předložení nabídek na řešení a hospodaření ŠJ Benešov n.Pl.    
Základní školy a Mateřské školy že nebudou omezena vlastnická zádlažby před kinem /celý - zprávu o činnosti SLM Benešov 
Benešov nad Ploučnicí. /5/ práva města Benešov n.Pl.  p r o s t o r  p ř e d  k i n e m ,  t e - n.Pl.
- realizaci projektu Umění bez na lesnické hospodaření /těžba, rasa,schodiště/ Termín do 04. 02. -  z p r á v u  o d b o r u  V Ž P                   
hranic. Nositelem projektu bude odvoz a přibližování dřeva/  2 00 9 ./   o investičních akcích 2008.
Základní škola a Mateřská škola na dotčených pozemcích. /5/ - odboru správy majetku města 
Benešov nad Ploučnicí a projekt - smlouvu o spolupráci v oblasti dále jednat o směně městských RaM po projednání revokuje:
bude hrazen z rezervního fondu po j i š t ěná  ma je tku  měs ta   p oz em k ů  /v iz  př ílo ha / s  L esy ČR. -  u s n e s e n í  č .  1 6 9 / 0 8                      
této příspěvkové organizace. /5/ s f. RESPECT, a.s., Ústí nad z 23. 04. 2008.
- bezplatný pronájem tělocvičny Labem. RaM po projednání bere  -   u  s n e s  e n í  č .  4 0 0 / 0 8                      
na Sokolském vrchu Ing. /4 pro, 1 zdržel / na vědomí : z 26. 11. 2008.
Rudolfu Čechovi dne 27. 12. - dále spolupracovat v rámci - kontrolu usnesení. Ukládající 

Usnesení z 19. jednání Rady města Benešov n.Pl. konané dne 10.12.2008 od 15.00 hodin v kanceláři starosty města Benešov n.Pl.

Obecně závazná vyhláška č. 2/2008 o zákazu požívání alkoholických nápojů na veřejném prostranství

Boženy Němcové - z města na na Děčín. Krátká - hlavní silnice z Palackého - z náměstí           
Novinu (po pravém břehu proti Dvořákova - souběžně pod náměstí dolů do ČSA. ve směru do České Kamenice
proudu Ploučnice). náměstím  (jednosměrná ke Nádražní + lávka - od Pivovarská - z Děčínské        

Cihelní - z Děčínské u náměstí kinu). železničního přejezdu podél tratě u náměstí dolů k letnímu kinu.
do kopce kolem zámecké Heřmanovská - od restaurace kolem nádraží. Pod Táborským vrchem  - na 
zahrady. Praha na Českolipské do Náměstí Míru - střed města úpatí Táborského vrchu nad 

Čapkova - z náměstí u lékárny Heřmanova. (historické jádro města). zámkem a kostelem.
dolů ke kinu a do Nerudovy ulice. Lávka z Děčínské ulice   N e r ud o v a  -  u pekárny   V y hl íd ka   So k ols k ý vrch – 

Českolipská - od železničního k lávce pro pěší přes řeku k Sokolovské ulici (podél slepá ulice ve směru na vyhlídku 
přejezdu u nádraží ve směru  P lo u čn ici do Nádražní. zrušeného učiliště OSP). na kopci.
na Českou Lípu. Komenského  -  od Děčínské Novina - pod vrchem Ostrý Příkrá - z Žižkovy ulice        

Československé armády  - od ulice podél parku k „bílé“ škole ( jednosměrná ul ice z  ul .  do Palackého – schody a odbočka 
křižovatky Sokolovská a B. (vpravo). B.Němcové). do Alšovy.
N ě m c o v é  d o  k o p c e  d o  Kostelní - u kostela, nad Opletalova - od Děčínské Sídliště - panelové sídliště    
Palackého. náměstím, vede z Palackého do podél parku kolem „bílé“ školy   ve směru na Děčín.

Děčínská - z náměstí ve směru Husovy ulice. k nové škole (vlevo). Sokolovská - od ul. ČSA .
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kraji. V pátek 5. prosince 2008 navštívil děti   Vítězi turnaje ve vybíjené byla děvčata        
z mateřské školy a děti 1. stupně ZŠ Mikuláš, ze 7.B, ve florbale chlapci ze 7.B a 8.A           
čerti a andělé, starší spolužáci dětí – žáci 7.A a přehazovanou vyhrály dívky z 9.B.           
třídy tř. učitelky Mgr. Hany Šindlerové.  V e   č tv rt ek 18. prosince 2008 ožilo 
Ve stejný den proběhl florbalový turnaj benešovské kino tradičním vánočním 
starších žáků na ZŠ M. Tyrše v Děčíně, turnaj Jarmarkem. Zahájení obstaraly písničky          
je součástí okresního přeboru ve florbale. a koledy v podání Klubíčka a Klubka pod 

V úterý 9. prosince 2008 předvedli žákům vedením Mgr. Zdeňky Černé a hudební 
8. a 9. tříd své umění studenti Střední školy vystoupení dívek 7. a 9. tříd pod vedením 
obchodu a služeb z Ústí n.L. Žáci se seznámili Aleny Šeflové. Pak už se rozeběhl pravý 
s ukázkami stolování, flambování a míchání vánoční Jarmark. Žáci téměř ze všech tříd ZŠ, 
nápojů a sami si tyto dovednosti mohli také školní družina, keramický kroužek a hosté ze 
vyzkoušet. Ve čtvrtek 11. prosince 2008 se ZŠ Markvartice a ZŠ speciální v Benešově    
nejmladší žáci naší školy pod vedením  n .  Pl . p rodávali své vlastnoručně vyrobené 

vánoční dekorace, cukroví, perníčky, 
obrázky…

Poslední den tohoto týdne, 19. prosince 
2008, zpestřilo vánoční muzicírování dětí       Od začátku prosince žila celá školka           
z 5.A pod vedením Mgr. Martiny Rejmanové. a škola přípravou Vánoc. V pondělí                
Děti se svými učitelkami se vánočně naladily 1. prosince 2008 se na svém zasedání sešla 
na nadcházející svátky a rozloučily se se nově zvolená školská rada, členové zvolili 
starým rokem.svého předsedu, stala se jím Mgr. Miroslava 

Žáci a pedagogové z MŠ a ZŠ Benešov    Šmídová. Ve složení školské rady došlo        
nad Ploučnicí přejí všem občanům Benešova ke změně zástupce z řad zákonných zástupců 
úspěšný start do nového roku 2009.žáků. Novou členkou školské rady se stala 

                                 Mgr. Mirka ŠmídováRadomíra Vrabcová, která nahradila. Jitku 
Antonišinovou. Ve čtvrtek 4. prosince 2008 se 
žáci 9. tříd v rámci přípravy na volbu povolání 

Mgr. Libuše Ficencové zúčastnili svého zúčastnili „Burzy škol“ v Děčíně, na které 
prvního florbalového turnaje. Ve stejný den se měli možnost se seznámit s nabídkou 
všechny třídy MŠ oblékly do vánoční učebních oborů jednotlivých škol v Ústeckém 
atmosféry, děti se svými učitelkami 
předvedly své umění na vánočních besídkách 
a na závěr dostaly děti vánoční dárky – nové 
hračky, které se jim moc líbily. V pátek        
12. prosince 2008 proběhla další z lidových 
tradic – svátek Lucie, připravená stejnou 
třídou jak tradiční Mikuláš. V posledním 
předvánočním týdnu již celá škola ožila 
Vánocemi. Ve středu 17. prosince 2008 
uspořádali tělocvikáři Mgr. Jaroslava 
Novotná a Milan Vokatý finále vánočního 
turnaje ve vybíjené a florbale pro 6. a 7. třídy   
a v přehazované a florbale pro žáky 8. a 9. tříd. 

Adventní čas v benešovské školce a škole

Eva Fofoňková. Na prvním místě je napadla seznamovaly s těmito zajímavými zvířaty, 
děčínská zoologická zahrada. Ta a stejně tak    kreslili, učily se básničky a písničky, 
i děčínský městský útulek ale z důvodu vyprávěli si o nich, dokonce si jednoho 
nedostatečného zázemí ježky nepřijímá.  t ak ov éh o vyrobily. Na podzim jej pak na 
„V zahradě nám ale poskytli důležité zahradě uložily k zimnímu spánku,“ doplnila 
informace o tom, co takový malý ježek pro Eva Fofoňková. Veškeré tyto aktivity školka 
úspěšné přezimování potřebuje, čím ho dokumentovala, vznikly spousty fotografií     
máme, ale i nemáme krmit, jak by měl a pořídilo se množství videozáznamů. 
přibývat na váze, co dělat v případě, když Výstupem projektu, na kterém pilně 
nepřibírá,“ vysvětlila Fofoňková. Odtud pracovala také základní škola, bude DVD, 
získala školka také kontakt na Záchrannou které podzim s ježky shrne v celek. 

                                                            (ah)stanici Falco z Dolního Týnce, která je 
nejbližší takovou, která se dokáže o ježky 

Kočičí granule, konzervy, seno, piliny, 
během zimy postarat. „Prozatím jsme ještě 

velká papírová krabice na studené chodbě       
nevolali, zdá se, že náš Bodlinka, jak si ho děti 

a k tomu mateřská škola v Benešově nad 
pojmenovali, prozatím prospívá dobře,“ 

Ploučnicí. Co váže všechny tyto pojmy 
doplnila ředitelka. Malý ježek má prozatím 

dohromady? Společným jmenovatelem je 
450 gramů, většinu dne prospí, děti se na něj 

malé bodlinaté klubíčko, které by jisto jistě 
chodí koukat přibližně jednou týdně, aby ho 

nepřežilo nastávající zimu, a proto se děti se 
příliš nerušily. Dokonce o Bodlinkovi 

svými učitelkami pustily do jeho záchrany. 
nacvičily písničku. „Aniž bychom to měl        

„Našli jsme ho na zahradě školky přibližně na 
i v plánu, Bodlinka se stal živou součástí 

začátku prosince. Bylo tak malé, že jsme se 
školního projektu, který naše předškoláky 

opravdu báli, že nepřežije. Ihned jsme začali 
provázel po celý podzim. Týkal se právě 

zjišťovat, jak se o takového drobečka starat, 
ježků a všeho kolem nich. Jednotlivé třídy se 

popřípadě, kam ho odvézt,“ uvedla ředitelka 

Bodlinka bydlí ve školce
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Nakonec obě dobrovolnice dostaly překrásný 
dárek od zlatnice p. Boženky Špičkové jako 
poděkování za jejich odvahu, dobrotu a lásku. 
Celý večer se nesl v krásném dobročinném 
duchu a každý přispěl podle svých možností.

Doufáme, že se nám podaří charitativní 
plesy pořádat i v budoucnosti a tím přispívat   
v době Vánoční těm, kteří to nejvíce 
potřebují.

Ještě jednou děkujeme všem, kteří přispěli 
svým vystoupením, finančně, darem,            
či pomocí ke zdárnému průběhu celého plesu. 

V pátek 26. 12. 2008 se konal na Mezní Děkujeme zpěvákovi Hynkovi Tommovi,      
Louce u Děčína 1. Charitativní ples               že obětoval svůj čas a přijel náš ples podpořit. 
na podporu sirotků z Afriky – Zambie, Věříme, že se mu u nás líbilo a že se brzy 
Monze. Ve vyprodaném sále Hotelu Mezní setkáme na některém z jeho vystoupení.
Louka se sešli adoptivní rodiče sirotků           Celý výtěžek z plesu, 14.410,-Kč. popu-
z Děčína a z Benešova nad Ploučnicí se svými tuje do Monze našim adoptivním dětem        
přáteli. na Vánoční besídku, která se uskuteční 30. 12. 

Cílem charitativního plesu bylo setkání se 2008.
sponzory dětí, pobavení se a vybrání peněz Za pořadatele plesu v Benešově nad Pl.         
sirotkům na Vánoční besídku. Program plesu a v Děčíně Ing. Lucie Šumová a Marcela 
byl bohatý. Na začátku vystoupily mažoretky Suchánková
z DDM z Boletic nad L., Pak následovalo 
vystoupení taneční skupiny TK Respekt        
z Benešova nad Ploučnicí. Hlavním hostem 
celého večera byl Hynek Tomm - zpěvák 
ústřední písně filmu KAMEŃÁK 3. Jeho 
vystoupení bylo opravdovým zážitkem pro 
všechny plesající . V programu plesu byla       
i aukce srdce dobrovolnic Marcely 
Suchánkové a ing.Lucie Šumové, které          
v Zambii působily jako humanitární 
pracovnice. Sirotkům z Monze pomáhají        
i nadále formou adopce dětí na dálku. 

O nejchutnější bramborový salát se již 1. místo: p. Zázvorka
potřetí přímo na Štědrý den soutěžilo   2 .  mí st o:  Iv eta  V il do vá
v hospodě Holubárna. Své výtvory přineslo 3. místo: Pavel Hybner (vloni 2. místo)
ke zhodnocení celkem 14 soutěžících (9 mužů Přinesené vzorky nepřišly na zmar,            
a 5 žen). Porota ve složení: Ing. Moravec, v závěru soutěžního klání se všechny potkaly 
Pavla Janová, Honza Jánský a Michal Hakl, v jedné míse, doplnily se výtečnou sekanou    
hodnotila především chuť a vzhled. Každý a pochutnali si na nich všichni soutěžící. 
salát byl označen pouze číslem, aby porota Výherci si odnesli zajímavé ceny. 
nevěděla, čí výrobek právě hodnotí. A který                                         Foto: Holubárna
salát chutnal nejvíce?                    (ah)

Před vánočními svátky jsme měli možnost 
setkat se v klubu důchodců v Benešově nad Pl. 
s dobrovolnicí v Zambii ing.Lucií Šumovou. 
Povídala o své misi v Africe – Zambii, o tom 
co dělala a co vše ji tam potkalo.

Přinesla ukázat fotky i výrobky košíků       
z kukuřičného šustí, které tam učila lidi plést. 
V září pak jela navštívit naše adoptované děti 
do města Monze. Zde podporují lidi                
z Benešova n.Pl. společně s Děčínem 110 
sirotků v adopci na dálku.

Na konec nám promítla svůj ZAMBIJSKÝ 
SEN. Setkání s Luckou bylo krásné a hlavně     
v tom předvánočním shonu milým 
odreagováním. A co o ní říkali účastníci 
setkání?… je vidět na ní že svítí a že je šťastná 
… a jak říká Šárka S. někteří lidé jezdí          
na dovolenou k moři a nechávají si vše donést 
až – tak říkajíc pod nos a stejně nejsou šťastní 
a ona se vydala do krajnosti, riskovala svůj 
život, aby pomohla jiným a je šťastná…. bylo 
to krásné setkání.

Do Nového roku jí přejeme hodně štěstí, 
zdraví a Božího požehnání. A hlavně ať se jí 
na dalším dobročinném projektu v Číně na 
vesnici Dixi líbí a vrátí se v pořádku domů. 
Věříme, že se pak zase podělí o další zážitky.

Děkujeme MÚ za bezplatné propůjčení 
Klubu důchodců na tuto akci.

                            Lída Šumová - maminka

Charitativní ples přinesl peníze pro děti v Africe Zambijský sen

Nejlepší bramborový salát připravili u Zázvorků

až 50 000 Kč

www.smartpujcka.cz

RPSN od 145,93%

Na základě ustanovení odst. 1. § 46 zákona 561/2004 Sb. stanovuji zápis do 1. ročníku 

Základní školy a Mateřské školy Benešov nad Ploučnicí 

na pátek 16. ledna 2009 od 10:00 do 17:00h 

v budově Základní školy, Komenského 274, Benešov n.Pl. ("Bílá škola")

Mgr. Dagmar Tesarčíková, ředitelka školy 

ZÁPIS DO 1. ROČNÍKU ZŠ
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Dne 28. prosince 2008 se konal ve 
sportovní hale v Krásné Lípě 2. vánoční 
t en i sový  tu rna j  č ty řhe r  po řádaný  
Benešovským tenisovým klubem. Turnaje se 
zúčastnilo celkem 18 hráčů. Hrálo se celkem 
ve dvou skupinách a po vyrovnaných 
zápasech stanuli na stupních vítězů 
následující hráči: 1. místo: ŠTÍPEK Martin     
a ZELENÝ Jiří; 2. místo: VRBICKÝ Karel     
a ZELENÝ Jakub; 3. místo: BABIČKA 
Michal a ONDREJKOVIČ Pavel. Tímto 
způsobem bychom současně chtěli poděkovat 
všem hráčům a věrným fanouškům za účast    
a těšíme se na viděnou na dalších turnajích 
pořádaných tenisovým klubem v Benešově 
nad Ploučnicí. 

Za předsednictvo tenisového klubu Jiří 
Zelený a Vratislav Zíval.

mají možnost vzájemně spolupracovat, učit 
se jeden od druhého, zejména mladší            
od starších, mají prostor k tomu si pomáhat, 
tolerovat se. Naše škola žije bohatým 
kulturním životem. Již řadu let fungují 
zájmové kroužky: Zdravé pískání-flétničky, 
Výpočetní technika (pro děti od tří let a pro 
školáky), Angličtina pro nejmenší (pro děti    
od tří let a pro 1.a 2. třídu) a nově také Zpívání 
s kytarou (pro děti od tří let a školáky). 
Každoročně realizujeme spoustu kulturních 

Jsme malotřídní škola se dvěma třídami      
akcí, oslav a soutěží pro děti: Drakiáda, 

a pěti postupnými ročníky (tzn. od 1. až do     
Habartický Bodyguard, Vánoční besídka, 

5. třídy), ale rozhodně se necítíme malými    
Besídka pro seniory, Mikuláš ve škole, 

co do kvality a úrovně našeho školního 
Recitační soutěž, Maškarní ples pro děti, 

života, což dokazuje i to, že minulý školní rok 
Pálení čarodějnic, Dětský den, Vítání 

získalo vyznamenání 75% žáků.
o b č á n k ů ,  S u p e r s t a r ,  P e x e s i á d a .  Spojené ročníky nejsou překážkou 
Organizujeme množství vlastivědných          kvalitního vzdělávání žáků. Starší si občas 
a přírodovědných výletů: zřícenina hradu něco zopakují s mladšími, mladší se něco jen 
Ostrý, středověká vesnička Botanicus,      tak mimochodem naučí od starších. Spojené 
Zoo Děčín, ekologická farma Střevlík, Rajské ročníky svojí  podstatou nutí  žáky                   
ostrovy Děčín aj. Dále zveme divadelní k samostatnosti a to z nich činí jedince 
spolky přímo k nám do školy a organizujeme schopné uspět v mnoha životních situacích. 
divadelní představení. Škola se dále zapojuje Dítě má možnost vyrůstat v klidném, 
do různých celostátních soutěží a projektů: pohodovém prostředí malé školy, kde na něho 
Zdravé zuby, Bezpečnou cestou – Besip, nepůsobí řada negativních jevů včetně šikany 
Dětství bez úrazu, Ekologický projekt – sběr a návykových látek. Kázeňské problémy se 
pet lahví a papíru, Mlékonto. Zápis dětí        zde prakticky nevyskytují. Při promyšlené 
do prvního ročníku se koná dne 22. ledna organizaci a s využitím efektivních metod       
2009 od 14:30 hod.a forem práce je žákům poskytnuto 

Naše škola je otevřená každému – přijďte 
plnohodnotné vzdělání. Nemalou roli zde 

se o tom kdykoliv přesvědčit, rádi Vás 
hraje fakt, že v těchto třídách bývá zpravidla 

uvidíme.
menší počet žáků . Učitel jim tak může 

Kontakt: Dolní Habartice 152, telefonní 
věnovat značnou individuální péči. 

číslo:412 585 014, e-mail: zsmsdh@quick.cz 
Výsledkem naší práce je velká úspěšnost                                          Tř.uč. Jana Pacinová
v přechodu žáků na víceleté gymnázium        
v České Kamenici.

Dobrých výsledků dosahují i děti               
s vývojovými poruchami učení. Rovněž se 
tyto poruchy v menším kolektivu snáze 
odhalí, učitel má více možností se žákům 
věnovat a není nutné přeřazení do praktické 
základní školy.

Zařazujeme aktivity nevyžadující sezení    
v lavici (skupinová práce, práce ve dvojicích, 
komunitní kruh, relaxační činnosti). Žáci 

Dne 27. 12. 2008 se v tělocvičně  t ur na je .  R ov ně ž  p a tří   poděkování paní         
na Sokolském vrchu uskutečnil již 20. ročník A. Matajové za vzorné vedení kroniky těchto 
vánočního turnaje ve volejbalu. K prezentaci turnajů a panu R. Čechovi za organizaci.
se dostavilo celkem 27 hráčů, z toho 10 žen.                                                H. Franclová
Jedna hráčka pocházela až z dalekého 
Bulharska. Hráči byli rozlosováni do 7 smíše-
ných družstev. Hrálo se na dva vítězné sety. 
Celkově bylo odehráno 21 setů a množství 
podání činilo neuvěřitelných 1055 míčů.

Vítězem tohoto jubilejního ročníku se stalo 
družstvo ve složení: J. Marek st.,J. Štípek,     
I. Střelková a A. Matajová.

Celý turnaj se odehrál ve velmi příjemné     
a kamarádské atmosféře, včetně řešení 
různých zajímavých hlavolamů.

Děkujeme Městu Benešov nad Ploučnicí 
za bezplatný pronájem tělocvičny a našim 
sponzorům za ceny pro všechny účastníky 

20. ročník turnaje ve volejbalu smíšených dvojic

Základní škola a Mateřská škola Dolní Habartice se představuje

Vánoční čas je již minulostí, dárky našly 
své adresáty a čeká nás další rok plný 
očekávání. A na jeho začátku chceme 
poděkovat těm, kteří přispěli sponzorskými 
dary a dárky dětem v mateřské škole.

Jsou to paní: P. Tojmarová, L. Fleische-
rová, J. Jirušková, V. Daslíková, K. Lepová, 
K. Borýsková, V. Balvínová, A. Vacenovská, 
A. Kulíková, Z. Neubauerová, manželé 
Kosmatovi, Heřmanovi, Bartáčkovi, Jansovi, 
Pastorovi, Fleischerovi, Ptákovi,

Práškovi, Petrovi, Provazníkovi a pánové 
Petr Růžička a Vladimír Dmyterczuk.

Všem přejeme úspěšné vykročení do 
nového roku, dostatek energie pro zvládání 
běžných i výjimečných událostí, hodně 
pevného zdraví a radosti z každého nového 
dne.

Ať se vám podaří vše, co jste si počátkem 
roku 2009 dali jako předsevzetí.

Hodně štěstí!
Děti a kolektiv učitelek z Mateřské školy    

v Benešově n. Pl

Tenisový turnaj

Poděkování
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Všem jubilantům přejeme vše 
nejlepší, hodně štěstí a především 

pevné zdraví.

na dalekou cestu v naději, že jí přiblíží svět, Romány pro ženy
který jí byl dosud zapovězen. Míří do Tibetu, Woodová, Barbara – Strážkyně tajemství 
kde se Pendergast intenzivně věnuje tréninku – ke dvoru vládce Mayů přijde dívka podivné 
bojových umění a duchovnímu studiu.           krásy, s pletí bílou jako alabastr. Nezdolná 
V odlehlém klášteře se dozvědí, že kdosi Tonina, která se tam zamilovala do místního 
záhadně ukradl vzácný a nebezpečný artefakt, hrdiny, však musí jít dál a splnit poslání,   
který mniši po celé generace střežili. které se ukrývá s posvátné knize, plné 
Pendergast svolí k tomu, že po něm začne tajemství o jejím rodu a o jeho budoucnosti.
pátrat. V tu chvíli začíná příběh plný hrůzy      Howell, Hannah – Ženich z Vysočiny – děj 
a děsu.romantického a historického příběhu             

King, Stehen – Svědectví – v tomto románu z prostředí skotské Vysočiny se odehrává       
se rozehrává již mnohokrát zpracované téma v poslední čtvrtině 15. století.
boje s katastrofální epidemií nevyléčitelné Beverly, Jo – Nebezpečná vášeň – Felicity 
choroby a vrcholí jako klasický souboj mezi je krásná, vášnivá a za několik měsíců bude     
Dobrem a Zlem, v němž lidem zůstává role i velmi bohatá. Dokud však nedosáhne 
figurek na šachovnici hry o svět…..plnoletosti, nemůže se svým bohatství, 

nakládat a proto je jí určen poručník jménem 
Miles Cavanagh. Ten se však svého úkolu Z lékařského prostředí 

Cassella, Carol – Oxygen – lékařka Marie ujímá s obrovským sebezapřením a ani 
Heatonová je anestezioložka na vrcholu své Felicity k němu zprvu nechová právě vřelé 
kariéry. Své práci se věnuje s nadšením          city……jenže to co začalo jako oboustranná 
a maximálním nasazením. Během jedné nenávist, se záhy přetaví v lásku.
operace se však její život naprosto zhroutí. 
Stane se něco s čím nepočítala a v důsledku Napětí 
toho jí hrozí žaloba za zanedbání povinné Preston, Douglas & Child, Lincoln – Kolo 
péče.temnoty - Pendergast odveze Constance       

Nové knihy v městské knihovně

Voleský Evžen

Jiroušek Miloň

Škachová Anna

Frydrych František

Janatová Anna

Kotyza Vratislav

Reková Vlasta

Faflák Jan

Prihoda Ján

Horčičková Vlastimila

Hachová Jaroslava

Sladomelová Jaroslava

Stelzigová Libuše

Čapská Libuše

Jakubíková Helena

Pecha Augustin

Mašková Edith

Pucholt Jiří

Veselý Milan

Kopelová Ursula

Čermáková Božena

Schoř Jiří

Krausová Alena

Hálová Irena

Kratochvil Valter

Havlíková Marie

Poděkování

Poděkování

Ráda bych touto cestou poděkovala neobjevila neznámá dívka, zřejmě z vyššího 
neznámé dívce, která neváhala podat ročníku, která ani chvilku nezaváhala,             
pomocnou ruku (a to doslova) mé dceři. a přispěchala mé dceři na pomoc. Vzala ji za 

ruku se slovy: ,,Pojď, neboj se,“ a odvedla Co se vlastně stalo?
Moje osmiletá dcera se tehdy vracela         Šárinku až na sídliště. Moje dcera na tento 

ze školy domů. V místech, kde je prostor pro zážitek dodnes vzpomíná a hlavně na tu 
venčení psů (u sídliště) potkala volně hodnou dívku, která jí tehdy pomohla.

Takže milá neznámá slečno, z celého srdce pobíhajícího německého ovčáka. Normálně 
ti velmi děkuji, a pevně doufám, že až se ty se psů nebojí, ale tenhle pes se zastavil, začal 
někdy ocitneš v nouzi, že se také najde někdo, na ni štěkat a dorážet. Šárinka dostala strach, 
kdo ti podá pomocnou ruku, protože si to také se zastavila,chytila se zábradlí,                
opravdu zasloužíš !a rozplakala se. Ani se mi nechce domýšlet,   

co se třeba mohlo stát, kdyby se na scéně                                        Maminka Šárinky

Koupím garsonku, 

1+0, 1+1nebo podkroví 

v Benešově nad Ploučnicí, 

České Kamenici a okolí; 

(i k rekonstrukci). 

SMS nabídky na tel.: 

776 661 539.

Chtěla bych touto cestou poděkovat všem, Martanovi, firma Botary, Tesco Benešov    
kdo poskytli sponzorské dary na Mikulášskou nad Ploučnicí, Hotel Jelen, Klub Gorila,     
besídku, která se konala 6. prosince 2008   p a n  Z ajan, Hudy Sport, potraviny Šoltys, 
v benešovském městském kině. Jmenovitě   F o rd Homolka. Ještě jednou velký dík 
to byli: p. Moravec - Elecom, Město Benešov jménem dětí i rodičů a hodně zdraví a štěstí     
nad Ploučnicí, Interkov, Lékárna Benešov v novém roce!

                                    Zuzana Myškovská nad Ploučnicí, Cukrárna Pusinka, pan a paní 

Dne 13. 1. si připomeneme již 10. výročí 

úmrtí našeho tatínka 

pana Josefa Mudry.

Kdo jste ho znali, 

prosíme o tichou vzpomínku.

S láskou a úctou vzpomínají dcera Hana, 

synové Petr a Pavel s rodinami

Vzpomínka
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sobota  10. 1. 18 hodin
Děti noci ČR  2008  

vstupné 70,- Kč, přístupné od 15 let
Film, který vás donutí vyjít v noci ven.
K. Issová a J. Mádl oceněni na 43. MFF    

za herecké výkony

čvrtek  22. 1. 18 hodin
Nestyda ČR  2008

 vstupné 70,- Kč
Komedie podle bestselleru M. Viewegha      

s Jiřím Macháčkem v hlavní roli

čvrtek  5. 2. 16 hodin
Kozí příběh ČR 2008

animovaný  vstupné 70,- Kč
Komediální příběh o přátelství mládence 

Kuby a neustále žvanící Kozou

čvrtek  5. 2.  19 hodin
Hlídač č. 47 ČR 2008

 vstupné 70,- Kč
Dramatický válečný příběh - K. Roden 

předvedl vynikající herecký výkon
Údajně nejlepší film režiséra F. Renče

čvrtek 19. 2. 18 hodin
Zrcadla USA 2008

vstupné 70,- Kč,  přístupné od  15 let
Zlo existuje...na druhé straně.

Horor s K. Sutherlandem v hlavní roli

Program Kino Benešov n. Pl.


